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Kommunfullmäktige, kommunstyrelsen och nämnderna fattar beslut. 
Många gånger innefattar ett beslut ett uppdrag om att "något skall ske" 
och en hänvisning till vem som är ansvarig. 

För politiker med uppdrag i presidier är det inte svårt att hålla uppsikt. 

För fritidspolitiker som allt som oftast kallas till ett sammanträde endast 
en gång varje månad ter det sig avgjort svårare att behålla översikt. 

Socialnämnden har en rutin som är mycket uppskattad. Två gånger per 
år redovisas i översiktliga sammanställningar samtliga av nämndens 
fattade beslut från perioden "ett år till ett halvår tillbaka". 
Då har en rimlig tid gått och samtliga steg efter ett beslut bör kunna 
dokumenteras. I dessa sammanställningar syns omgående om uppdraget 
är på väg att lösas tillfredsställande eller om det finns svårigheter att 
komma vidare. 

Då och då, och nu senast i samband med ett uppdrag från 
kommunfullmäktiges budgetbeslut i juni 2017 angående FÖP Brålanda, 
har vi blivit medvetna om att en liknande strukturerad uppföljning för 
kommunfullmäktige saknas. 

Det finns skäl att förmoda att det kan vara så i flera nämnder. 
Vänsterpartiet har tidigare initierat regelbunden uppföljning i 
kommunstyrelsen. Tyvärr somnade rutinen ganska omgående in igen. 

Med denna bakgrund yrkar vi 

att kommunfullmäktige beslutar om regelbunden uppföljning av 
fattade beslut och 
att kommunfullmäktige rekommenderar kommunstyrelsen och 
kommunens nämnder att överväga och fatta liknande beslut om 
regelbunden och systematisk uppföljning. 
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